
 

 

Zápis z 12. zasedání Zastupitelstva města Vratimova dne 21.09.2016 
 
 
 
Přítomni:     dle presenční listiny 
Omluveni:   Mgr.  Kateřina  Čechová,  Zdeněk  Gürtler,  Ing.  Ivo  Kiška,  Ing.  Tomáš 

Kupka, Mgr. Vladimír Švidrnoch, DiS.    
 
Mandátová komise:  MUDr. Alice Dudová  PRO: 10 
    ZDR: 1                      
                                 Bc. Hana Nevrlá  PRO: 10  
     ZDR: 1   
Návrhová komise:      Mgr. Daniel Kašička  PRO: 10  
     ZDR: 1   
  Ivo Kičmer  PRO: 10 
     ZDR: 1    
Ověřovatelé:  Aleš Šklář  PRO: 11  
   Bc. David Böhm   PRO: 10                

  ZDR:  1 
Zapisovatelka:  Drahomíra Nejtková 
 
 
Starostka města zahájila zasedání zastupitelstva města v 15:00 h. Přítomno bylo celkem   10 
zastupitelů.  Omluvila  z nepřítomnosti Mgr.  Kateřinu  Čechovou,  Zdeňka  Gürtlera,  Ing.  Ivo 
Kišku, Ing. Tomáše Kupku a Mgr. Vladimíra Švidrnocha, DiS. 
 
V 15:02 h přišla MUDr. Alice Dudová. 
 
Starostka  města  konstatovala,  že  zasedání  zastupitelstva  města  bylo  řádně  svoláno  a 
oznámení  vyvěšeno  na  úřední  desce.  Zápis  z minulého  zasedání  zastupitelstva města  byl 
podepsán Zdeňkem Gürtlerem a Mgr. Radkem Nitkou. 
 
Upozornila zastupitele, že zasedání zastupitelstva města je on‐line přenášeno na web města. 
 
V 15:03 h přišel Ing. Petr Urbanec. 
 
Starostka města předložila ke  schválení návrh programu 12.  zasedání  zastupitelstva města 
uvedený v pozvánce. 
 
Starostka města se zeptala, zda někdo z přítomných zastupitelů chce program zastupitelstva 
města doplnit o další materiál. Žádný další návrh nebyl podán. 
 
Zastupitelstvo města schválilo tento program 12. zasedání zastupitelstva města konaného 
dne 21.09.2016. 
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PROGRAM: 
 
1.  Kontrola plnění usnesení ZM   
2.  Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za I. pololetí 2016 – Kulturní středisko Vratimov  
3.  Rozpočtové opatření č. XI/2016 
4.  Návrh na prominutí nedobytných dluhů 
5.  „Odkanalizování  Vratimova‐Horních  Datyň,  II.  etapa“,  informace  o  stavu  přípravy 

projektové dokumentace 
6.  Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene mezi městem Vratimov 

a SSMSK pro stavbu „Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň, II. etapa“ 
7.   Budova  městského  koupaliště,  stanovení  dalšího  postupu  zadání  projektové 

dokumentace 
8.  Informace o realizaci investičních akcí za I. pololetí 2016 
9.  Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb a souvisejících aktivit 
10.  Prodej plynového vedení (plynárenské zařízení) ve Vratimově, Horní Datyně společnosti 

RWE GasNet, spol. s r. o.  
11.  Rozbory hospodaření města Vratimova za období 1.–6. měsíc 2016 
12.  Rozpočtový výhled na léta 2017–2020  
13.  Informace o finančních kontrolách prováděných v I. pololetí 2016 
14.  Směnná  smlouva  nemovitostí,  pozemků  uzavřená mezi městem  Vratimov  a manžely 

XXXXX  a  XXXXX  k zajištění  opravy  části  místní  komunikace  Rakovecká,  odvodnění 
komunikace Za Kolibou a výstavby kanalizačního řadu 

15.  Informace o projektu „Hasičská zbrojnice Vratimov – rekonstrukce a dostavba objektu“  
16.  Zpráva o činnosti Finančního výboru za I. pololetí 2016 
17.  Region Slezská brána, svazek obcí, Závěrečný účet svazku obcí Region Slezská brána za 

rok 2015 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření DSO Region Slezská brána 
za rok 2015, Zpráva o výsledcích kontroly hospodaření svazku obcí Region Slezská brána 
za rok 2015 provedená revizní skupinou dne 29.02.2016   

Hlasování: PRO: 12   
 
 
12/1  Kontrola plnění usnesení 
 
Tajemnice přítomné seznámila s usneseními z předchozích jednání zastupitelstev města, která 
doposud nebyla splněna. 
 
Jednalo se o usnesení: 
   
27/6.5  pohledávka ve výši 115.134 Kč – XXXXX a XXXXX, Horní Datyně 

‐ řeší exekutor 
 

4/10.1  dluh ve výši 33.463 Kč – XXXXX, Vratimov 
  ‐ řeší exekutor 
        
16/9.2  dluh ve výši 58.353 Kč – XXXXX, Vratimov 
  ‐ řeší exekutor 
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28/8.8.2  záměr přemístění Městské knihovny Vratimov do prostor v 1. PP budovy nového 
nákupního střediska ve Vratimově (8/22) 
‐ v řízení 

 
2/9    smlouvy o zřízení služebnosti „Odkanalizování části Vratimov“  
  ‐  některé  smlouvy  o  zřízení  služebnosti  ještě  vlastníky  pozemků  nebyly 

podepsány 
 
5/12  smlouvy  o  budoucí  darovací  smlouvě  a  o  právu  provést  stavbu  k  pozemkům, 

které  zasahují  do  trasy  nově  budovaného  chodníku  v rámci  investiční  akce 
„Dostavba a rekonstrukce chodníků ve Vratimově a Horních Datyních; chodníky 
Horní Datyně, ul. Vratimovská“ 

  ‐ některé smlouvy ještě vlastníky pozemků nebyly podepsány 
 
9/3.1  vzorová  Smlouva  o  budoucí  darovací  smlouvě  na  odkoupení  části  pozemků 

„Projektové práce pro opravy MK V Důlkách, Popinecká, Rakovecká ve Vratimově – 
MK Rakovecká“ 

  ‐ v řízení  
 
9/3.2  vzorová  Smlouva  o  budoucí  kupní  smlouvě  na  odkoupení  části  pozemků 

„Projektové práce pro opravy MK V Důlkách, Popinecká, Rakovecká ve Vratimově – 
MK Rakovecká“ 

  ‐ v řízení 
 
10/19.2  výstavba bytového domu pro seniory a osoby, které mají ztížený přístup k bydlení 

v důsledku  zvláštních  potřeb  vyplývajících  z jejich  nepříznivé  sociální  situace  – 
MODRÉ  reality, spol. s r. o., na pozemcích města parc. č. 1192 a parc. č. 1194, k. 
ú. Vratimov a pověření starostky města k dalšímu jednání se společností MODRÉ 
reality,  spol.  s r. o. a přípravě materiálu pro  zastupitelstvo  za účelem  realizace 
tohoto projektu 

  ‐ záměr prodeje byl vyhlášen, zatím o pozemky nikdo neprojevil zájem 
 
10/22.2  vzorová  Smlouva  o  uzavření  budoucí  smlouvy  o  zřízení  služebnosti  –  oprava 

místní komunikace Rakovecká  
  ‐ v řízení 
 
10/25  „Studie na Rekonstrukci budovy koupaliště“  

‐ VIZ 12/7 
 

11/9.2  smlouva o budoucí kupní  smlouvě a  sjednání práva umístění a  realizace  stavby 
„Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň, II. etapa“ – část pozemku parc. č. PK 
684/6, k. ú. Vratimov 

  ‐ v řízení vlastník pozemku Jiřina Jarošíková je nesvéprávná 
 
11/16  kupní smlouva s Povodím Odry, státním podnikem na pozemek parc. č. 3212/2 
  ‐ smlouva zatím není ze strany Povodí Odry podepsána   
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11/17  prodej pozemku parc. č.  796/1, k. ú. Vratimov  
  ‐ nabídka na odkoupení nebyla podána žádná 
 
11/18.1  smlouva o budoucí darovací smlouvě – části pozemků parc. č. 419/1, 419/132 a 

419/74, k. ú. Horní Datyně a parc. č. 1205/1, k. ú. Vratimov pro „Projektové práce 
pro opravy MK V Důlkách, Popinecká, Rakovecká ve Vratimově – MK Rakovecká“  
‐ zatím ze strany Správy silnic Moravskoslezského kraje nebyla podepsána  

 
11/19  kupní  smlouva  na  část  pozemku  parc.  č.  78/50,  k.  ú.  Vratimov  pod  stavbou 

„Rekonstrukce chodníku v úseku od ul. Odboje po restauraci Nimrod“  
  ‐ v řízení  
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  Zastupitelstva  města 
Vratimova ze zasedání zastupitelstev města (viz zápis). 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
12/2  Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za I. pololetí 2016 – Kulturní středisko Vratimov 
 
Starostka informovala zastupitele o výpadku topení v Kulturním středisku Vratimov. Závada je 
již odstraněna. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí materiál organizační složky Kulturní středisko Vratimov 
Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za I. pololetí 2016. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
12/3  Rozpočtové opatření č. XI/2016 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočtové opatření č. XI/2016 dle předloženého návrhu. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
12/4  Návrh na prominutí nedobytných dluhů 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prominutí nedobytných dluhů dle přílohy č. 1, která je součástí 
důvodové zprávy. 
Hlasování: PRO: 12 
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12/5  „Odkanalizování  Vratimova‐Horních  Datyň,  II.  etapa“,  informace  o  stavu  přípravy 
projektové dokumentace 

 
Starostka pohovořila o materiálu a mimo jiné řekla, že byl vyhlášen dotační program. Město je 
schopno žádost o dotaci podat a má v úmyslu požádat o co možná největší množství peněz.  
Financování  zjišťujeme  a ověřujeme,  jak bude  vše možné udělat.  Finanční  situace města  je 
dobrá. Pokud  investice bude na 3  roky,  jedná se o  částku zhruba 170 mil. Kč bez DPH.  Jaká 
bude spoluúčast města, zatím nevíme. Připravuje se projektová dokumentace. Je pro podání 
žádosti na celou kanalizaci.  
 
Ing. Kašparová přítomné  seznámila  s navrženou  trasou  kanalizace,  včetně úseků,  které není 
možno zrealizovat kvůli nesouhlasu vlastníků dotčených pozemků.  
 
Ing. Urbanec se zeptal na nově postavené rodinné domy – jestli také nebudou napojeny. Ing. 
Kašparová řekla, že pokud někteří stávající majitelé nepodepíší smlouvy, tak by nové rodinné 
domy napojeny nebyly. 
 
Mgr. Ing. Janků řekl, že u stavby kanalizace je možno odečíst DPH. 
 
Starostka  informovala  zastupitele,  že  projektová  příprava  stála město  hodně  úsilí  a  hlavně 
peněz. Pokud  se akce nezrealizuje a město o dotaci nepožádá, přijde o peníze, které  již do 
přípravy vložilo. 
 
Aleš Šklář řekl, že pokud je napojení Řepišť technicky možné a obec Řepiště se bude finančně 
podílet na nákladech stavby, je pro vydání souhlasu. 
 
Mgr.  Nitka  se  zeptal,  v případě,  že  zastupitelé  schválí  podání  žádosti  o  dotaci,  zda  budou 
peníze v rozpočtu na opravu budovy koupaliště? Starostka řekla, že ano.  
 
Mgr. Ing. Janků informoval zastupitele, že v posledních 3 letech vydává město na investice cca   
40 mil.  Kč  ročně,  takže  i  při  výstavbě  kanalizace,  kdy  by  se  hradilo  cca  25–35 mil.  Kč  na 
kanalizaci, by zůstaly finanční prostředky na jiné investice.  
 
Ing.  Urbanec  informoval  zastupitele,  že  na  jednání  Finančního  výboru  se  probírala  výše 
dluhové služby obce a neměla by přesáhnout 18 %. Mgr. Ing. Janků odpověděl, že z rozpočtu 
se na  jistiny úvěrů hradí  cca 4,5 mil. Kč  ročně,  z celkových  cca 150 mil. Kč  je  tedy dluhová 
služba ve výši zhruba 3–3,5 %. 
 
Ing. Urbanec  se  zeptal,  jak  jsme  na  tom  v přepočtu  připojení  na  ekvivalentního  obyvatele, 
pokud se na kanalizaci připojí každý 20 dům. Je nezbytné občanům říct, že pokud se nenapojí 
na kanalizaci, vyplynou pro ně povinnosti s vývozem septiků.  
 
Starostka  řekla,  že  s Ing.  Kašparovou  to  občanům  neustále  říkáme  a  píšeme  o  této 
problematice články, kdy při vývozu septiků občané zaplatí více peněz, než když se napojí na 
kanalizaci. V říjnových Vratimovských novin vyjde opět další článek.  
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Místostarostka  konstatovala,  že  na  minulých  zasedáních  zastupitelstev  již  zastupitelé  o 
kanalizaci hlasovali a věděli, že mohou nastat problémy s občany a s  jejich napojením se na 
kanalizaci. Nyní by to byl krok zpátky, pokud by město dále nepokračovalo. 
 
Bc.  Böhm  se  zeptal,  jestli  nyní  nemůže  město  postihovat  občany,  aby  dokladovali  odvoz 
septiků? Starostka řekla, že to zatím možné není. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města rozhodlo o tom, že bude podána žádost o poskytnutí dotace z OPŽP 
v rámci 42. výzvy pro prioritní osu 1, cíl 1.1.1. pro akci „Odkanalizování Vratimova‐Horních 
Datyň, II. etapa, a to v plném rozsahu. 
Hlasování: PRO: 12 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města rozhodlo o udělení souhlasu obci Řepiště k žádosti o napojení stoky F 
na kanalizační stoku I, která bude realizována za podmínky získání dotace z programu OPŽP. 
Souhlas  však  bude  udělen  poté,  co  bude  uzavřena  Dohoda  o  úpravě  vzájemných  práv  a 
povinností vlastníků provozně souvisejících kanalizací dle ust. § 8 odst. 3 zákona č. 274/2001 
Sb., o vodovodech a kanalizacích pro veřejnou potřebu a o  změně některých předpisů, ve 
znění pozdějších předpisů. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
12/6  Smlouva  o  uzavření  budoucí  smlouvy  o  zřízení  věcného  břemene  mezi  městem 

Vratimov a SSMSK pro stavbu „Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň, II. etapa“ 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
1.  Zastupitelstvo města  schvaluje  uzavření  Smlouvy  o  uzavření  budoucí  smlouvy  o  zřízení 
věcného  břemene  č.  OV/248/d/2016/Ha  pro  stavbu  „Odkanalizování  Vratimova‐Horních 
Datyň,  II.  etapa“,  týkající  se  pozemku  parc.  č.  429/1,  k.  ú.  Horní  Datyně, mezi městem 
Vratimov a Moravskoslezským krajem, zastoupeným Správou silnic Moravskoslezského kraje, 
příspěvkovou organizací, Úprkova 795/1, Ostrava, IČ 00095711. 
Hlasování: PRO: 12 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy č. S 0144/2016/MBal  o smlouvě budoucí 
o zřízení služebnosti a zakládající právo umístit a provést stavbu „Odkanalizování Vratimova‐
Horních Datyň, II. etapa“, týkající se pozemku parc. č. 2067 a 2033, oba k. ú. Bartovice, mezi 
městem  Vratimov  a  Statutárním  městem  Ostrava,  Prokešovo  náměstí  1803/8,  Ostrava‐
Moravská Ostrava,   Městským obvodem Radvanice a Bartovice, Těšínská 87/281, Ostrava‐
Radvanice, IČ 00845451. 
Hlasování: PRO: 12 
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Usnesení: 
3. Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o zřízení služebnosti 
inženýrské sítě a smlouvu o právu provést stavbu „Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň, 
II. etapa“, týkající se pozemku parc. č. 192/32, k. ú. Horní Datyně, mezi městem Vratimov a 
manžely XXXXX a XXXXX, Vratimov. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
12/7  Budova  městského  koupaliště,  stanovení  dalšího  postupu  zadání  projektové 

dokumentace 
 
Starostka  řekla,  že  všichni  zastupitelé byli  informováni  a  seznámeni  se  skutečným  stavem 
budovy koupaliště. Budova je neopravitelná a jsou dvě možnosti, buď ji nechat dále chátrat a 
prakticky  nepoužívat  nebo  se  zbourá  a  postaví  se  nová  budova  s dispozicí  pro  současné 
potřeby. 
 

  Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  rozhodlo  o  zadání  zpracování  dokumentace  pro  odstranění  stavby 
budovy městského koupaliště č. p. 1338 a současně zpracování studie pro budovu občanské 
vybavenosti pro zázemí městského koupaliště a přilehlých hřišť. 
Hlasování: PRO: 12 
 
                                                                                                                                           
12/8  Informace o realizaci investičních akcí za I. pololetí 2016 
 
Ivo Kičmer navrhl provést ještě opravu vstupu do budovy Nákupního střediska ve Vratimově. 
Starostka se k jeho návrhu přidala a řekla, že s opravou souhlasí. 
 
Ing. Urbanec navrhl, aby úpravu provedly Vratimovské služby, spol. s r. o. 
 
Starostka  informovala  zastupitele  o  získání  dotace  na  skateboard  a  workout  hřiště  na 
stadionu ve Vratimově. Bude připraven článek do Vratimovských novin. Stavba hřiště bude 
zahájena, stejně jako rekonstrukce ZŠ na ulici Datyňská, před vydáním rozhodnutí o přiznání 
dotace, a to z časových důvodů. 
 
Informovala  zastupitele,  že  v měsíci  říjnu  2016  bude  svoláno  ještě  další  zasedání 
zastupitelstva. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o zrealizovaných investičních akcích a opravách 
za I. pololetí 2016. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
12/9  Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb a souvisejících aktivit 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  schvaluje  předložený  Střednědobý  plán  rozvoje  sociálních  služeb  a 
souvisejících aktivit města Vratimov pro rok 2017–2019.  
Hlasování: PRO: 12 
 
 
12/10  Prodej  plynové  vedení  (plynárenské  zařízení)  ve  Vratimově,  Horní  Datyně 

společnosti RWE GasNet, spol. s r. o. 
 
Starostka řekla, že město má vypracovaný znalecký posudek na prodej plynového vedení. Má 
v úmyslu  jej nejdříve nabídnout společnosti RWE GasNet, spol. s r. o. Ta však v minulosti o 
koupi neprojevila zájem. 
 
Usnesení: 
1.  Zastupitelstvo města  si  dle  §  84  odst.  1  zákona  č.  128/2000  Sb.,  ve  znění  pozdějších 
předpisů,  vyhrazuje  pravomoc  rozhodnout  o  prodeji  plynového  zařízení  v katastru  Horní 
Datyně  vymezeného  Znaleckým  posudkem  číslo  5518/2016  ze  dne  15.06.2016 
vypracovaným  Znaleckým a oceňovacím ústavem, spol. s r. o. a podmínkách tohoto prodeje  
včetně  práva  služebnosti  povinného  města  Vratimova  ve  prospěch  oprávněného  RWE 
GasNet,  spol.  s  r.  o.,  Klíšská  940,  Ústí  nad  Labem,  IČ  27295567  spojeného  s umístěním 
plynového vedení na pozemcích ve  vlastnictví města. 
Hlasování: PRO: 11, ZDR: 1 
 
Ing. Urbanec  se  zeptal,  jestli byl  záměr  vyhlášen na úředních deskách.  Starostka  řekla,  že 
ano. 
 
Usnesení: 
2.  Plynové  vedení  vymezené  ve  Znaleckém  posudku  číslo  5518/2016  ze  dne  15.06.2016 
vypracované  Znaleckým  a  oceňovacím  ústavem,  spol.  s  r.  o.,  bude  nabídnuto  k prodeji     
společnosti  RWE GasNet,  spol.  s  r.  o.,  Klíšská  940, Ústí  nad  Labem,  IČ  27295567  za  cenu 
stanovenou tímto znaleckým posudkem ve výši 5.070.000 Kč bez DPH se   stanovením  lhůty 
pro přijetí nabídky do  30.06.2017.  Součástí nabídky prodeje bude budoucí  závazek města  
uzavřít  smlouvu  o  zřízení  práva  služebnosti  k pozemkům  ve  vlastnictví města,  spočívající 
v právu mít na pozemcích města umístěno stávající plynové vedení, a to bezúplatně.  
Hlasování: PRO: 12 
 
 
12/11  Rozbory hospodaření města Vratimova za období 1.–6. měsíc 2016 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Rozbory hospodaření města za období 1.–6. měsíc 2016. 
Hlasování: PRO: 12 
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12/12  Rozpočtový výhled na léta 2017–2020  
 
Starostka  konstatovala,  že  se  jedná  o  hrubý  odhad  a  rozpočtový  výhled  je  povinnost 
zpracovat.  
 
Mgr. Ing. Janků doplnil, že rozpočtové výhledy obcí požadují banky. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočtový výhled na léta 2017–2020. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
12/13  Informace o finančních kontrolách prováděných v I. pololetí 2016 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na  vědomí  Informace o provedených  finančních  kontrolách  za  I. 
pololetí 2016 dle předložené zprávy. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
12/14  Směnná smlouva nemovitostí, pozemků uzavřená mezi městem Vratimov a manžely 

Zdeňkem Neničkou a Martou Neničkovou k zajištění opravy části místní komunikace  
  Rakovecká, odvodnění komunikace Za Kolibou a výstavby kanalizačního řadu 
 
Starostka  uvedla,  že  pozemky  XXXXX  a  XXXXX  jsou  důležité  pro  připravovanou  stavbu 
kanalizace. Manželé XXXXX jsou ochotni pouze zrealizovat směnu pozemků. 
   
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Směnnou smlouvu mezi městem Vratimov a XXXXX a XXXXX, 
Vratimov  na  směnu  pozemků  parc.  č.  1040/1  zahrada  o  výměře  732 m2, k.  ú.  Vratimov 
v hodnotě  384.000  Kč  (524  Kč/m2)  ve  vlastnictví  města  Vratimova,   k.  ú.  Vratimov  za 
pozemky parc. č. 1472/2 orná půda o výměře 912 m2, parc. č. 1473/2 trvalý travní porost o 
výměře 1126 m2 a parc. č. 1475 orná půda o výměře 447 m2, vše v hodnotě 390.145 Kč (157 
Kč/m2),   k.  ú.  Vratimov  ve  vlastnictví  XXXXX  a  XXXXX,  Vratimov,  bez  doplatků  s odkládací 
podmínkou, že ze strany manželů XXXXX a XXXXX bude uzavřena smlouva o smlouvě budoucí 
o  věcném  břemeni  (služebnosti)  ve  prospěch  oprávněného  města  Vratimova  ke  stavbě 
kanalizačního řadu na pozemku parc. č. 1472/1, k. ú. Vratimov a umístění vsaku ke vsakování 
dešťové  vody  včetně dešťové  kanalizace  a příslušenství na pozemku parc.  č. 1472/1,  k. ú. 
Vratimov. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
12/15  Informace  o  projektu  „Hasičská  zbrojnice  Vratimov  –  rekonstrukce  a  dostavba 

objektu“  
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Starostka informovala, že byla podána žádost o dotaci. Cenu ještě nevíme, ale jedná se zhruba 
o částku 17 mil. Kč. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje finanční spoluúčast projektu ve výši 10 % způsobilých výdajů 
a 100 % nezpůsobilých výdajů z Integrovaného regionálního operačního programu (IROP) na 
projekt „Hasičská zbrojnice Vratimov – rekonstrukce a dostavba objektu“, a to v rámci výzvy 
č.  36  –  Stanice  integrovaného  záchranného  systému,  oblast  podpory  1.3  –  Zvýšení 
připravenosti  k  řešení  a  řízení  rizik  a  katastrof  a  zařazení  tohoto  financování  projektu  do 
rozpočtu města  příslušného  realizačního  roku,  a  to  dle  důvodové  zprávy  a  předloženého 
materiálu. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
12/16  Zpráva o činnosti Finančního výboru za I. pololetí 2016 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Finančního výboru za I. pololetí 2016. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
12/17  Region Slezská brána, svazek obcí, Závěrečný účet svazku obcí Region Slezská brána 

za rok 2015 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření DSO Region Slezská 
brána  za  rok  2105,  Zpráva  o  výsledcích  kontroly  hospodaření  svazku  obcí  Region 
Slezská brána za rok 2015 provedená revizní skupinou dne 29.02.2016 

 
Starostka konstatovala, že bereme na vědomí usnesení předložená Regionem Slezská brána. 

 
Usnesení: 
1.  Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí    schválený  Závěrečný  účet  svazku  obcí  Region 
Slezská brána za rok 2015 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření DSO Region 
Slezská brána za rok 2015.  
Hlasování: PRO: 12 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města   bere na vědomí   Zprávu o výsledcích kontroly hospodaření svazku 
obcí Region Slezská brána za rok 2015 provedenou revizní skupinou dne 29.02.2016. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
 
 
Během zastupitelstva města: 
 
Starostka 
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 Ministerstvo  životního  prostředí  vyhlásilo  dotační  titul  pro  obce  s rozšířenou 
působností na  likvidaci návozu  lagun na území města Vratimova poté,  co  takzvaný 
výrobek byl vyhlášen za nebezpečný odpad. Magistrát města Ostravy odmítl žádost o 
dotaci  podat  a  problém  lagun  řešit.  Následně  byl  dotační  program  rozšířen  i  na 
ostatní obce. Na jednání na Ministerstvu životního prostředí v Praze byl podán návrh, 
aby  likvidaci  řešilo město Vratimov v rámci dotace a vlastních prostředků. Starostka 
s takovým postupem nesouhlasí a chce znát názor ostatních zastupitelů.   
 
Ivo Kičmer  řekl,  že  se nejedná o pozemek města. Ať  laguny  zlikvidují  ti, kteří  jej na 
svůj pozemek nechali přivést a hlavně za něj dostali hodně peněz. 
 
Starostka  dále  dodala,  že  se  zjišťovalo,  čí  laguny  nyní  vlastně  jsou.  Všichni 
zainteresovaní účastníci, ať  již Simul trust, Baltom nebo Diamo, se k odpadu nehlásí. 
Další možností  je  podání  určovací  žaloby  buď  na  stát  nebo  na  společnost  Baltom. 
Starostka  má  vypracovaný  znalecký  posudek  soudním  znalcem,  že  se  jedná  o 
nebezpečný odpad. Dále řekla, že radě města předloží materiál. 
 
Místostarostka řekla, že stát dal peníze společnostem k likvidaci, tak ať laguny vyřeší 
ti, kteří peníze dostali. Je pro řešení soudní. 
 
Starostka  se  zeptala  zastupitelů,  jestli  někdo  souhlasí  s podáním  žádosti města  o 
dotaci na odvoz lagun z města? Nikdo ze zastupitelů nedal souhlas. 
 
Ing. Urbanec  dodal,  když město  podá  žádost  o  dotaci,  tak  vlastně  přizná,  že  bude 
celou záležitost řešit. 

 
 
Mgr. Kašička 

 Zeptal se na informovanost občanů o uzavření Frýdecké ulice a železničního přejezdu. 
Místostarosta odpověděl,  že občané byli  informováni na webu města.  Je připraven 
článek do Vratimovských novin. Na sociálních sítích  jsou  také  informace o uzavírce.  
K celé problematice proběhne ještě další schůzka, a to 22.09.2016. 
 

V 16:40 h odešla MUDr. Alice Dudová. 
 
Místostarosta dále dodal, že město bylo informováno docela pozdě Českými drahami 
a Správou železniční a dopravní cesty.   
Ing. Kašparová dodala, že zhotovitel letáčky roznášel. 
 

V 16:41 h odešel Mgr. Kašička.   
 
 
 
 

Aleš Šklář 

 Na ulici Popinecká u zastávky autobusu 41 směrem na Vratimov je díra v komunikaci. 
Ing. Kašparová sdělila, že díra je už opravena. 
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Ivo Kičmer 

 Podal návrh na opravu vstupu do budovy Nákupního střediska Vratimov. 
 
 
Bc. Nevrlá 

 Informovala o dotačním programu pro mládež „Erasmus“.  
Starostka se zeptala, jaká je lhůta pro podání žádosti o dotaci. Bc. Nevrlá řekla, že do 
15.12.2016. 
Na zasedání zastupitelstva města v říjnu 2016 bude připraven materiál.   

 Je  vyhlášena  1.  výzva  2014+  k dovybavení  školských  zařízení  a  příspěvkových 
organizací.  Požaduje  vyvolání  schůzky  s  řediteli  škol,  školských  zařízení  a 
příspěvkových organizací města. 
 

V 16:48 h odešel Aleš Šklář. 
 

Místostarostka  řekla, že příspěvkové organizace si mohou požádat o dotaci sami se 
souhlasem  města.  Příspěvkové  organizace  konkrétní  programy  můžou  s městem 
konzultovat. 
 

 
Bc. Böhm 

 Navrhl  do  rozpočtu  na  rok  2017  zařadit  vybudování  bezbariérového  vstupu  do 
Kulturního střediska Vratimov. 

 Je nedostatečný počet bodů veřejného osvětlení na ulici Výletní a Zaryjská.  
Ing.  Kašparová  odpověděla,  že  kvůli  nesouhlasu  vlastníků  pozemků  nebyla  akce 
realizována. 

 Na ulici Odboje je nutno dořešit veřejné osvětlení u DDM u vzrostlého javoru. 
 
 
Mgr. Nitka 

 Informovanost o uzavření ulice Frýdecké byla dobrá. 

 Jak je to s řešením dopravní obslužnosti u čerpací stanice Sheel.   
Starostka uvedla,  že  situaci neustále  řeší  s náměstkem hejtmana Havlíkem  a  s Ing. 
Pšeničkou ze SŽDC. Výhled  je za zhruba 2–5  let. Také starosta z Hrabová přislíbil, že 
bude dopravu řešit na Magistrátě města Ostravy.  
Starostka  ještě  podotkla,  že  se  projektuje  podjezd  pod  železnicí.  Bude  probíhat 
zdvojkolejnění trati.  

 Je nepřehledná zatáčka na ulici Rakovecká, je vhodné osadit zrcadlo.  
Ing. Kašparová odpověděla, že se řeší projektová dokumentace. 

 Komu dát požadavky pro rozpočet na rok 2017.  
Starostka řekla, že Mgr. Ing. Janků nebo odboru, kterého se požadavek týká. 

 
Ing. Urbanec    

 Po elektrifikaci trati a opravě Frýdecké ulice se ponechá vstup přes závory na Závodí? 
Starostka odpověděla, že přejezd přes závory zůstane. 
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 Provoz koupaliště v září, pokud bude vhodné počasí, by mělo být otevřené.  
Starostka  řekla,  že  podle  plánu  se  rozpustil  personál.  Provoz  při  znovuotevření  je 
ztrátový. Město má  podstav  pracovníků  na  odboru  investic  a  byly  ještě  dovolené. 
Připravovaly se dotace na ZŠ Datyňská + kanalizaci v Horních Datyních, což bylo pro 
město prioritou. 

 Veřejné osvětlení na ulici Okrajová, Adámková až po Rakovec svítí i v době, kdy už to 
není  nutné. Na  příští  zasedání  zastupitelstva města  požaduje  předložení wataže  a 
zpracování průměrných bodů z tohoto elektrického zařízení. 

 Dát  článek  do  Vratimovských  novin  k  informace  o  OZV  na  pálení  listí  a  suchých 
rostlinných materiálů. 

 
 

Místostarosta 

 Česká  pošta  vypověděla městu  smlouvu.  V prostorách  „Potraviny  Knězek“  je  nyní 
otevřena „Poštu Partner“. Vznikly volné prostory v budově Datyňky. Na  schůzi  rady 
města  byl  připraven  materiál  k  vytvoření  architektonické  studie  na  přemístění  
knihovny v Horních Datyních. 

  
 
Starostka města 12. zasedání zastupitelstva města ukončila v 17:20 h. 
 
 
 
Ve Vratimově 21.09.2016 
Zápis zapsala: Drahomíra Nejtková 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  Aleš Šklář 
                                     Bc. David Böhm 
 
 
 
 
JUDr. Dagmar Hrudová              Bc. Martin Čech 
starostka                  místostarosta 
                                              
     
 
                 Mgr. Iveta Zechová 
                 místostarostka 


